
Κύριε πρόεδρε. 

Κατά την διάρκεια της συμμέτοχης μου στην επιτροπή Θαλάσσιων Μέσων Αναψυχής (ΘΜΑ) 2018 Όλα 
τα μέλη της επιτροπής, Εκπρόσωποι  του λιμεναρχείου, δήμου και περιφέρειας αντιμετωπίσαμε μια 
παλιότερη δυσλειτουργική απόφαση του υπουργείου που συνεχίζει να υφίσταται και αφορά τις άδειες 
σε θαλάσσιο γεωγραφικό στίγμα.  

Η απόφαση είχε παρθεί (κατά κοινή διαπίστωση) για να εξυπηρετήσει πρόσκαιρα, καθυστερήσεις στην 
έκδοση των αδειών με το προηγούμενο σύστημα χρονικών ορίων έκδοσης. Το πρόβλημα των 
καθυστερήσεων έχει λυθεί με άλλες ρυθμίσεις που παρθήκαν σε επόμενες αποφάσεις του υπουργείου. 

Όπως έχουν τα πράγματα τώρα, η ρύθμιση αυτή θεωρώ ότι είναι περιττή και δημιουργεί επιπλέον τα 
εξής  προβλήματα 

1. Αθέμητο ανταγωνισμό 

2. Μονοπωλιακή χρήση μεγάλου μήκους ακτών 

3. Παράνομη χρίση παράλιων 

4. Δυσκολία ελέγχου από το Λιμενικό, λόγω ασαφειών της απόφασης. 

5. Αύξηση του κίνδυνου στους λουόμενους και τους χρήστες ΘΜΑ 

6. Μείωση εσοδών του δήμου. (δεν ενοικιάζεται το στίγμα, απλά παραχωρείται) 

Για τους παραπάνω λόγους και σε συνεννόηση με τα άλλα μέλη της επιτροπής ΘΜΑ που συμμετείχα, 

Ζητώ το από το συμβούλιο να αποφασίσει έκδοση ψηφίσματος ώστε να μη συναινεί ο εκάστοτε 
εκπρόσωπος της περιφέρειας να δίνονται πια άδειες σε γεωγραφικό στίγμα, και να στείλει ανάλογο 
αίτημα στο υπουργείο ναυτιλίας για κατάργηση της σχετικής απόφασης 

Με εκτίμηση 

Θεόδωρος Μπούκας 

 


